
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-08-23, § 13 

 

 Tid Torsdagen den 23 augusti 2012 kl 16.00 – 16.45 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 30 augusti 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)   

Theréz Randquist (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)   

Maria Nygård (S) §§ 1-19  

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Per Hallberg (M) för Sebastian Carlsson (M) 

Kenneth Nilsson (S) för Maria Nygård (S) § 20 

 

Ersättare: 

  

Therese Carlborg (M)  

Göran Kindvall (M)  

Gustav Johansson (M)   

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)  

Kenneth Nilsson (S) §§ 1-19    

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Elin Olsson (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Jenni Almgren, Marita Anheim, 

Ann-Charlotte Bergqvist, Petra Dalunde, Mårten Frumerie, Victoria Grönros, Gunnar 

Jensen, och Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 



  

 

 

 
 § 13 

Markanvisning för bostäder och tennishallen inom fastigheten 
Stadshagen 1:1 på Kungsholmen till AB Stockholmshem. Svar på 
skrivelse från Joakim Larsson (M) m fl 
Dnr E2012-513-01601 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden anvisar mark för bostäder och tennishall inom 

 fastigheten Stadshagen 1:1 (del av Stadshagens idrottsplats) till AB 

 Stockholmshem och ger kontoret i uppdrag att träffa markanvisningsavtal enligt 

 förslag i kontorets tjänsteutlåtande. 

 

2 Exploateringsnämnden begär att stadsbyggnadsnämnden upprättar detaljplan för 

 området.  

 

3 Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorets tjänsteutlåtande till 

 Joakim Larsson (M) m fl som svar på skrivelse angående ”En lösning för 

 tennisen på Kungsholmen”. 

 
Handlingar i ärendet 

- Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 14 augusti 2012. 

- Upprop från allmänheten, inkom den 17 augusti 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1)  Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund (FP), Johan Hedin 

 (C), vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) och Åke Askensten 

 m.fl. (MP) föreslår (se beslutet).  

 

2) Ann-Margarethe Livh (V) föreslår att nämnden  beslutar enligt följande: 

 

 Att inte påbörja planering av bostäder innan en plats för en ny likvärdig plan är 

 säkrad. Samt att därutöver anföra 

 

 Vi ser mycket positivt på att det byggs bostäder på Kungsholmen och att frågan 

 om tennishallen får en lösning. Men vi anser inte att det är försvarbart att påbörja 

 en planering av bostäder innan en ny plats för fotbollsplanen är säkrad.  

 

  Ytor för såväl spontanidrott som för fotboll och andra organiserade 

 idrottsaktiviteter är små i Stockholm och bör snarare öka än minska.  

 

   Den planerade bebyggelsen ligger nära kollektivtrafik. Därför ska 

 parkeringstalet vara mycket lågt. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) ställer förslagen mot varandra och finner att 

nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel 



  

Forslund (FP), Johan Hedin (C), vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) 

och Åke Askensten m.fl. (MP). 

 
Reservation 

Ann-Margarethe Livh (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund 

(FP), Johan Hedin (C), vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) och Åke 

Askensten m.fl. (MP) enligt följande: 

 

 Att ett första steg mot en lösning, för både Kristinebergsparkens färdigställande 

 och för tennissporten i Stockholm, nu äntligen kan tas är viktigt och välkommet. 

 Genomförandetiden för Kristinebergsparken börjar lida mot sitt slut och måste 

 inom kort hanteras.  

 

 Exploateringskontoret har presenterat ett genomarbetat förslag utifrån AB 

 Stockholmshems markanvisningsansökan och projektet kombinerar bostäder 

 med tennishall i en kollektivtrafiknära miljö.  

 

 För att fotbollen på Kungsholmen inte ska behöva få en försämring i sin 

 verksamhet är det dock angeläget att den fotbollsplan som tas i anspråk på 

 Stadshagens IP ersätts av en 11-mannaplan på annan plats på Kungsholmen. Att 

 det inte redan nu går att meddela exakt placering har vi full förståelse för, men 

 det är viktigt att den nya bollplanen är klar att använda i god tid innan planen på 

 Stadshagens IP försvinner. Nämnden vill att ärendet följs noga och att eventuella 

 justeringar tidigt redovisas. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


